
Verslag algemene ledenvergadering dd. 10 maart 2025. 

 

34 personen aanwezig 

24 hebben zich afgemeld 

21 personen hebben niets laten weten 

 

1. Leo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
2. Mededelingen van het bestuur 

a. Leo memoreert de oprichtingsdatum 17 maart 1975 en feliciteert met name Jan 

Dekkers en Bert Lemmens, die vanaf het eerste begin betrokken zijn geweest 

bij de oprichting, met het bereiken van deze mijlpaal: 50 jaar volkstuin. 

b. De volgorde van de agendapunten 6 en 7 wordt omgewisseld 

c. Helaas is er betreffende punt 6, de bestuursverkiezing, een fout gemaakt. De 

leden zijn niet tijdig op de hoogte gebracht van het aftreden van twee 

bestuursleden. Er was derhalve ook niet de mogelijkheid om kandidaten naar 

voren te brengen om de ontstane vacatures in te vullen. Het bestuur bevestigt 

deze tekortkoming en biedt hiervoor haar excuses aan. 

3. Secretarieel jaarverslag. (Dit is middels een bijlage bijgevoegd bij de uitnodiging) 
a. Er zijn geen vragen en onduidelijkheden. De vergadering keurt het verslag 

goed. Dit kan echter niet (meer) op de website geplaatst worden i.v.m. het feit 

dat KPN de toegangspoort heeft gesloten wegens veiligheidsoverwegingen. De 

website wordt geheel vervangen door Rüben. Op korte termijn zal deze in de 

lucht gaan. 

4. Financieel verslag  
a. Arie licht het verslag toe. Vanuit de vergadering komt de opmerking om een 

bedrag van het banksaldo over te boeken naar de spaarrekening i.v.m. de 

verhoging van de spaarrente. Er waren verder geen vragen meer en het verslag 

wordt goedgekeurd 

5. Verslag kascontrole en keuze lid kascommissie 
a. Jo Kicken doet verslag van de kascontrole. Alles was keurig verzorgd en 

duidelijk terug te lezen. Hiermee werd decharge verleend aan de 

penningmeester en het bestuur. 

b. Als nieuw lid van de kascommissie komend jaar heeft Chris van Laarhoven 

zich aangemeld om samen met Monica Driessen de controle uit te oefenen. 

6. Onderhoud tuinen. 
a. Vorig jaar is duidelijk aangegeven dat er strenger gelet gaat worden op het 

onderhoud van tuinen en gebouwen. Er is een duidelijke verbetering 

opgetreden en het bestuur is derhalve tevreden. Het kan bij sommige personen 

echter nog aangescherpt worden. 

b. De tuincommissie geeft aan dat één persoon al drie jaar een probleem oplevert. 

Dit moet worden aangepakt en wel op korte termijn een ultimatum stellen en 

bij niet voldoen aan de voorwaarden verwijderen van de tuin. Ook Thomas en 

Jack vullen aan dat het zo echt niet langer kan: het geduld is op. De voorzitter 

zal een ultimatum stellen en conform het reglement de juiste regels toepassen. 

c. Vanuit de vergadering wordt gereageerd op de opmerking: “De buren moeten 

elkaar aanspreken op dergelijk gedrag.” Ook als je als volwassenen probeert 

ruzie te voorkomen in zo’n gesprek dan nog blijft het een opdracht/probleem 

voor het bestuur en de tuincommissie. Dit wordt beaamd. 



d. Opmerking: tijdens de klusdag aanstaande zaterdag mag er weer (alleen) 

groenafval bij de poort gelegd worden. De gemeente komt het later ophalen. 

Hout op een andere stapel leggen los van het groen. 

7. Bestuur mutaties en -verkiezing. (Nogmaals excuus voor het uitblijven van de 

aankondiging vooraf) 
a. Aangezien er geen mogelijkheid is geweest om zich als kandidaat aan te 

melden geeft Leo aan dat er twee personen eerder al bereid zijn gevonden 

zitting te nemen in het bestuur. T.w. Jos Meulenbroeks (afwezig i.v.m. 

vakantie) en Michel van Hest. Deze laatste wil de functie van voorzitter 

overnemen van Leo. 
b. Zowel Leo (voorzitter) als Chris (secretaris) stoppen met de bestuurstaken. 

Omdat er gedacht wordt aan verjonging zitten er ook nog twee jeugdigen in het 

bestuur: Rüben en Jolien. 
c. De beide nieuwe leden worden door de vergadering middels een applaus 

welkom geheten. De nieuwe voorzitter neemt vanaf dit punt de 

voorzittershamer over van Leo. 
8. Rondvraag 

a. Graag geen auto’s meer op de tuinen toelaten. De toegangsweg wordt finaal 

kapot gereden, het gras is niet meer te maaien en de pad niet meer te 

onderhouden. Antw.: Alleen met toestemming van bestuur en/of 

tuincommissie auto toelaten. 
b. Het “winkeltje” aan de straat zetten is vrij gevaarlijk. Voorstel: plaatsen op de 

parkeerplaats. 
c. De pijpen die onder de tuinen worden getrokken zijn bedoeld als mantelpijp 

voor hoogspanningskabels. Deze geven straling en magnetische velden die 

gevaarlijk zijn voor mensen. Het bestuur doet navraag. 
d. De houtsnippers, worden die structureel aangevoerd? Antw.: Nee. Er zal 

navraag gedaan worden bij de gemeente of er structureel houtsnippers geleverd 

kunnen worden en naast de compostbak kunnen worden gestort. 
e. Het toilet ziet er niet uit! Opm.: Het toilet niet gebruiken als er geen water is. 

De deur zal worden afgesloten. 
f. Idee: kunnen we geen Whatsapp-groep maken om onderling informatie uit te 

wisselen. Antw.: Is niet nodig. Dit kan in de nieuwe website worden gedaan. 
g. Een van onze leden heeft een groenbedrijf en biedt zijn hulp en 

gereedschappen aan als er bijvoorbeeld met een bosmaaier oid moet worden 

gewerkt. Fantastisch initiatief. Er zullen onderling afspraken hieromtrent 

worden gemaakt. 
h. Kunnen er geen kleinere hoeveelheden pootaardappelen worden besteld? Nee, 

onderling vragen om samen te bestellen. 
i. Opnieuw wordt er een opmerking geplaatst over de kuilen in het toegangspad. 

Er wordt ook ieder jaar aan gewerkt. Ook door het IVN. Er zal nu ophoogzand 

worden gevraagd bij de gemeente. 
j. Er wordt illegaal zand gedropt voor de composthoop. In de gaten houden en 

hierop aanspreken! 
k. Er is een tapkraan verdwenen!! 

9. Pauze 
10. Gastspreker: Chris van Laarhoven (tuinbouwadvies) heeft een prachtige lezing 

gehouden over Onkruid: wat is het en hoe kan dit worden bestreden? 
11. Sluiting omstreeks 22.15 uur. 

 


